
Qualifications of Tencent Cloud

ISO9001认证

Product Introduction



ISO9001认证 Product Introduction

Copyright Notice

©2013-2017 Tencent Cloud. All rights reserved.

Copyright in this document is exclusively owned by Tencent Cloud. You must not reproduce, modify,

copy or distribute in any way, in whole or in part, the contents of this document without Tencent

Cloud's the prior written consent.

Trademark Notice

All trademarks associated with Tencent Cloud and its services are owned by Tencent Cloud

Computing (Beijing) Company Limited and its affiliated companies. Trademarks of third parties

referred to in this document are owned by their respective proprietors.

Service Statement

This document is intended to provide users with general information about Tencent Cloud's products

and services only and does not form part of Tencent Cloud's terms and conditions. Tencent Cloud's

products or services are subject to change. Specific products and services and the standards

applicable to them are exclusively provided for in Tencent Cloud's applicable terms and conditions.

Page 2　of 4©2013-2017 Tencent Cloud. All rights reserved.



ISO9001认证 Product Introduction

Contents

Documentation Legal Notice ............................................................................................................................................ 2

ISO9001认证 ............................................................................................................................................................................ 4

Page 3　of 4©2013-2017 Tencent Cloud. All rights reserved.



ISO9001认证 Product Introduction

ISO9001认证

腾讯云是国内首家在云计算领域获得ISO9001

CNAS（中国合格评定国家认可委员会）和ANAB（美国注册机构认可委员会）双认可的企业。

ISO 9001是由全球第一个质量管理体系标准 BS 5750（BSI撰写）转化而来的，ISO 9001是迄今为止世界上最

成熟的质量框架。它是一个系统性的保证公司产品质量及运作的指导性纲领和规范架构，围绕企业提供的产品

或服务展开的，策划和实施及改进产品或服务实现的全过程，确保满足客户及相关法律法规要求。

运用质量管理系统，能够有效和高效地实现预期的质量目标，通过对质量管理体系的审核和管理评审，采取纠

正措施和预防措施，持续改进质量管理体系的有效性，是企业发展与成长的根本。

腾讯云已获得ISO9001证书，认证范围包括云计算服务、托管服务及灾备服务等。
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